
 

Rom  9, 14 

 14: Hva skal vi da si? Er det urettferdighet hos Gud? På ingen måte! 

 Gud regjerer altså på en så fri og fullstendig uavhengig måte, at han utvelger Jakob framfor Esau. Og 

det til og med før barna ennå var født, og verken hadde gjort godt eller ondt. "Hva skal vi da si? Er 

det urettferdighet hos Gud?" Han utvelger jo fullstendig suverent bare de barna som tror, til å arve 

evig liv. Han tar jo ingen som helst hensyn til menneskelige forutsetninger, verken hvem de er, eller 

hva de har utrettet. Hedningene, som ikke har gjort noe som helst for å oppnå rettferdighet, de blir 

straks barn i hans rike, så snart de søker nåden i Kristus alene. Men Israel, som virkelig har anstrengt 

seg for å oppnå rettferdighet, blir forkastet på grunn av sin vantro. Er ikke da Gud urettferdig? 

 

 På ingen måte! Gud bevare oss fra en så hedensk tanke! Gud er rettferdig i alt, slik han dømmer. Om 

han så fordømmer oss alle sammen, så gjør han bare det som er rett mot oss. Og om han så benåder 

noen syndere, så gjør han da ikke dermed urett overfor noen. Alle mennesker er så til de grader 

fortapt, at om Gud gir sin nåde til noen, - så er dette utelukkende nåde. Og da kan jo ingen gå i rette 

med ham for hva han gjør. I neste vers ser vi hva han selv sier om dette. 


